



Dato	Sted	Deltakere	Møtenummer
24.02.21 Start kl 19.00 Slutt kl 22.15	TEAMS	Geir F, Rune G, Arne K, Rolf S, Tommy O, John-Harald, Lisbeth K. Ikke tilstede: Chris	Nr. 39 - 2020

	Agenda		Ansvarlig
1	Godkjenning av referat	Gjøre om møtereferat 38 til web versjon? Godkjent!	GF
2	Gjennomgang av maillogg/post	Status – Få kommentarer	
3	Gjennomgang av annen post	Status – TO har fått noe	
4	Økonomi	<p>Kort status:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Januar er ferdig. • Ferdig med regnskapet for 2020. Ikke noter • Overskudd for 2020 blir over 200' • Momskompensasjon ble på 72 000,- • Hos Lotteritilsynet fikk vi ettergitt 132 300,- pga NV • Noen avd (2 stk) har ikke betalt. De fleste har gjort opp for seg. • Quality ser ingen grunn pt at vi ikke skal få gjennomført rep.møte som planlagt. Ser heller ingen grunn til at vi ikke kan være der over flere dager. Har ikke hatt noen korona utbrudd hos seg pt. • 24/2 er det over 2200 medlemmer som har innbet avg <ul style="list-style-type: none"> ○ Må tilbake til 2013 for å finne like mange medlemmer • LK har sendt faktura til LL Alme (eller Romerike) ang påmeldingsavg. på NM <ul style="list-style-type: none"> ○ 13 deltagere a 500,-, 6500,-. Faktura holdt igjen, da RAS ville diskutert dette med HS først. ○ LL Alme tok på seg jobben, da Rogaland (Sviland) for at det skulle være noe aktivitet i bruks Norge. ○ HBU/HS sto for krans, pokaler, dommer. ○ Det skal samles hvilke utgifter som har vært på NM, og beslutning på hva som skjer med faktura sendt LL Alme tas neste møte. • Faktura skal krediteres/slettes iht samlet HS. <ul style="list-style-type: none"> ○ RAS informerer leder Romerike 	<p>LK/RS</p> <p>LK/RS</p> <p>RAS</p>
5	Diverse fra avdelingene	<p>Kort status. Runde rundt bordet.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Send «purring» til avdeling om hva de har gjort med GF <ul style="list-style-type: none"> ○ Har kommet purring fra ett medlem • Avdeling har ikke «giddet» å hente ærespriser... Har fått 3 purringer fra AK. De må ordne dette selv. • Nordenfjeldske skal ha utstilling som planlagt. • Bergen/Voss reklamerer mye, hvilket er veldig bra. Mange er positive og spente 	JHN
6	Nytt fra HBU	Status komité	



		<ul style="list-style-type: none"> • Stille i den komiteen om dagen. RV er ikke helt frisk og ting tar litt tid. • Prøver å ta møte 3/3 • Cato Eriksen er med i skogsbruks programmet og bistår. Det er med 3 andre også som jobber med dette fra de forskjellige raseklubbene. • Legge ut Sølen uka på hjemmeside, samt som annonse fra avd. <p>NV 2021</p> <ul style="list-style-type: none"> • NV er uke 28 (16-18 juli) Figuranter er bestilt 	<p>RS JH må gjøre om på hjemmeside</p>
7	Nytt fra AVL	<p>Status komité</p> <p>Fra sist referat og som det ikke har kommet tilbakemelding på</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Status kåringslister og sekretærer <ol style="list-style-type: none"> a. Vi bør lage en rutine på at når det blir sendt ut beviset, så skal også det sendes en mail til mottager om at beviset er på vei. b. Hele gangen i kåringer og hvordan dette blir rapporteres må ses på, og om vi kan gjøre dette digitalt. Ny bedre rutine c. TO lager en oppstilling på hunder som mangler. 2. Status dommerutdanning/kurs <ol style="list-style-type: none"> a. Har sendt avlysning 3. WUSV – SV Status <ol style="list-style-type: none"> a. Samarbeidsavt mellom WUSV og NSchK ang reg av kull-HD/ad røntgen og ett felles oversikt på data? Felles system under samme paraply for alle schäferhunder. Sittende HS kan ikke ta denne beslutningen, men må fremmes på rep.møte. b. Er en ny dom i Tyskland som går på stamtavler. Ingen hundeklubb kan ikke anerkjenne andre hundeklubber sine resultater. Saken jobbes med. c. Vi fortsetter prosessen mot WUSV for å ta dette opp mot våre medlemmer og mot NKK. Mulig at vi greier det på rep.møte 2022 4. Startet med å redegjøre rettsaken som er i Tyskland. Skal legges ut når den kommer på hjemmeside. Dommen går på reg av hunder og at andre hundeklubber sine reg bevis. I korte trekk har ikke FCI anledning til å ikke godta andre lands sine stamtavler (ref. NKK). <ol style="list-style-type: none"> a. Hunder født etter 2018 har ikke FCI/NKK lov til å ikke godkjenne lenger. b. Andre del gikk på samarbeidsavtalen. De beklaget, og overlater til oss å lage ett utkast til avtale. 	<p>GF/TO</p> <p>GF/TO</p> <p>GF/TO</p> <p>TO GF/JH</p> <p>GF/TO/JH</p> <p>TO/AK</p> <p>TO</p> <p>TO</p>



		<p>5. Event.</p> <ol style="list-style-type: none"> Breeding program – TO reviderer skjema Regler etter Tysk mønster – revidere reglene og oppdatere hjemmeside. Ta på premielister, pokaler og fjerne doble regler Kåringer. Sende dette til SV Kåringer for 2020 til tidsskriftet nr 1 Sende SV en oversikt over norske hunder som har tatt tysk kåringer og re-kåringer. 	<p>TO TO/GF</p> <p>TO/avl-sekr TO</p> <p>TO/GF</p>
8	Orientering om kommende møter/representasjon	<p>Status-</p> <ul style="list-style-type: none"> RS møte til NKK 21-22 mars. ((GF)/RG/AK/JH) Styringsgruppa i NKK. NSchK HS leder er valgt inn i styringsgruppa og de har hatt ett møte. Arbeidsgruppa skal ha en plan klar i løpet av november. 	
9	Ungdomsarbeid	<p>Status –</p> <p>GF har mottatt noen forslag.</p>	
10	Disiplinærsaker (status fra DU)	DU saker	

11	Andre saker		Ansvarlig
A	Rep.møte 2021	<p>Rep møte blir 10 (og 11 april). Start 1 time tidligere enn vanlig</p> <p>Arbeidshelg 13 og 14 mars. 7 personer. 6 skal overnatte LK sjekker med Quality Gardermoen om vi kan være der.</p>	

Møtereferat

Norsk Schäferhund Klub - Hovedstyret



B	Klubben 100 år 24 mars 1922	Status fra Rune <ul style="list-style-type: none"> • Gruppen <ul style="list-style-type: none"> ▪ Liv Evjen ▪ Elinor Antonsen ▪ Svenn Børre Steinsland ▪ Kristin Karlsen ▪ Arne Kristianstuen ▪ Rune Gundersen ○ Lage bok. Liv og Elinor bok-ansvarlige. Mer info om boka kommer etter møtet 11/2. ○ Nytt møte 11/2-21. GF blir med på neste møte. ○ Mandatet til gruppen er at det skal komme med forslag på hvordan NSchK skal arrangere dette. <ul style="list-style-type: none"> • Sett gjennom referatet etter møte, og RG hadde en orientering om møte. Gikk også igjennom hva boken skulle inneholde. • 100 års logo? 	
C	Terminlister 2021		
D	NV 2021	Sted – <ul style="list-style-type: none"> • AK har sendt en henvendelse til Maura 16-18 juli. <ul style="list-style-type: none"> ○ Dommere – ok. <ul style="list-style-type: none"> ▪ Freigabe ok. Tror vi fikk gjort om freigabe uten ekstra kostnader • Regelverk (DNA?) etc. 	<p>AK</p> <p>TO/GF</p>
E	Henger	Status – <ul style="list-style-type: none"> ▪ AK ikke hatt tid enda, men har det på planen 	
F	Bladet Schäferhunden	Status Neste frist er april	
G	Statistikk Finn.no og hjemmeside		
H	Oppdrettere og valpelisten		
I			
J	Generalforsamlinger		
K			
L			

	Eventuelt		Ansvarlig
1	HS 2021		
2			
3			
4			
5			



--	--	--	--

NESTE MØTE Lørdag 13 mars søndag 14 mars	Lørdag kl 10.00 – 19.00 Søndag kl 11.00 – 16.00	Quality Airport Hotell Gardermoen (der de har softis Arne)
---	--	--